
PROTOKOLL

Mötesdatum
Pensionärsrådet 2020-12-07

Sekreterare .................................................
Paulina Selling

Ordförande ................................................       ……………………………………….
Åke Mörtsell

Underskrifter

Justerande ................................................       ……………………………………….
Inger Breil

ANSLAG/BEVIS Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Organ Pensionärsrådet
Sammanträdesdatum 2020-12-07
Datum för anslags 
uppsättande

2020-12-23 Datum för anslags 
nedtagande

Förvaringsplats för 
protokollet

.................................................Underskrift

Paulina Selling

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Plats och tid Digitalt kl. 09:00-10:15

Beslutande ledamöter Åke Mörtsell (M) (Ordförande)
Cristine Persson (C)
Inger Breil PRO (Vice ordförande)
Bernth Nygren PRO
Roland Johansson SPF
Britt Wikman SKPF
Inger Könberg PRO (Gerd Jonsson)

Ej tjänstgörande ersättare Kerstin Åberg PRO
Majvor Enström SPF

Övriga närvarande Hans Svensson (Regiondirektör)

Utses att justera Inger Breil

Justeringens plats och tid Regionens hus ,  2020-12-22   09:45

Protokollet omfattar §§33-41
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§33

Mötets öppnande

Sammanfattning
Ordförande Åke Mörtsell förklarar mötets öppnande.
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Mötets öppnande

§33
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§34

Fastställande av Föredragningslista

Sammanfattning
Enligt reglemente för pensionärsrådet har preliminär föredragningslista över de ärenden som
avses bli behandlade utsänts till ledamöter och ersättare. två punkter anmäls, Uppföljning och 
planering samt information från organisationerna. 

Beslut
Efter tillägg: Preliminär föredragningslista fastställs som slutlig.
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Fastställande av Föredragningslista

§34
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§35

Val av justerare

Beslut
Inger Breil utses att justera dagens protokoll. 
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Val av justerare

§35
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§36

Upprop ledamöter

Sammanfattning
Då rådet hölls digitalt så fick ledamöterna presentera sin närvaro genom Teams.
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Upprop ledamöter

§36
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§37

Föregående protokoll

Sammanfattning
Närvaron i föregående protokoll var felaktig då sekreterare hade klickat fel under närvaron i 
dokumentsystemet. Detta informerades till rådet och att inga frågor har behandlats felaktigt 
under föregående möte trots att det kan uppfattas så under närvaron i protokollet. 
Närvaron skulle ha presenteras enligt följande: 
Beslutande ledamöter:
Åke Mörtell (M) (Ordförande)
Christine Persson (C)
Ann-Marie Johansson (S)
Britt Wikman (SKPF)
Lennart Hobring (PRO) ersätter Bernt Nygren (PRO)
Gerd Jonsson (PRO)
Roland Johansson (SPF)

Ej tjänsgörande ersättare:
Majvor Enström (SPF)
Inger Könberg (PRO)
Kerstin Karlsson (PRO)

Övriga närvarande:
Hans Svensson (Regiondirektör)
Maria Söderkvist (Hälso- och sjukvårdsdirektör)

Beslut
Efter tillägg läggs föregående protokoll till handlingarna. 

Beslutsunderlag
 Protokoll skapad PRÅ 2020-11-17 15.36.48
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Föregående protokoll

§37
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PROTOKOLL

Mötesdatum
Pensionärsrådet 2020-10-26

Sekreterare .................................................
Paulina Selling

Ordförande ................................................       ……………………………………….
Åke Mörtsell

Underskrifter

Justerande ................................................       ……………………………………….
Inger Könberg

ANSLAG/BEVIS Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Organ Pensionärsrådet
Sammanträdesdatum 2020-10-26
Datum för anslags 
uppsättande

2020-11-05 Datum för anslags 
nedtagande

2020-11-27

Förvaringsplats för 
protokollet

Regionens hus

.................................................Underskrift

Paulina Selling

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Plats och tid Musslan kl. 09:00-12:00

Ej tjänstgörande ersättare Ann-Marie Johansson (S) §23
Lennart Hobring (PRO) §23
Inger Könberg (PRO) §23
Kerstin Karlsson (PRO) §23
Majvor Engström (SPF) §23

Övriga närvarande Åke Mörtsell (M) (Ordförande) §23
Christine Persson (C) §23
Gerd Jonsson (PRO) §23
Roland Johansson (SPF) §23
Britt Wikman (SKPF) §23
Hans Svensson (Regiondirektör) §23
Maria Söderkvist (Hälso- och sjukvårdsdirektör) §23

Utses att justera Inger Könberg

Justeringens plats och tid Regionens hus ,  2020-11-04   09:30

Protokollet omfattar §§23-32
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Pensionärsrådet 2020-10-26

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

ÄRENDELISTA
§23 Mötets öppnande
§24 Val av justerare
§25 Information och Frågestund
§26 Fortsättning information
§27 Fastställande av Föredragningslista
§28 Föregående protokoll
§29 Information från organisationerna
§30 Uppföljning och planering
§31 Sammanträdestider 2021
§32 Remissvar
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§23

Mötets öppnande

Sammanfattning
Ordförande förklarar mötets öppnande.

Paragrafen är justerad
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§24

Val av justerare

Beslut
Inger Könberg utses att justera dagens protokoll.

Paragrafen är justerad
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§25

Information och Frågestund

Sammanfattning
Regiondirektör Hans Svensson och Hälso- och sjukvårdsdirektör Maria Söderkvist informerar 
och svarar på frågor kopplat till läget inom Region Jämtland Härjedalen.
Maria Söderkvist förklarar om de vårdplatser som finns tillgängliga i sjukhuset. Idag finns ett 
antal vårdplatser tillgängliga på de olika avdelningarna, varför det inte är det antal platser som 
det brukar vara är p.g.a. att sjuksköterskor saknas. Dagens antal platser är planerat till 18 
december då vården går över till jul och nyårsplanering. 
Verksamhetschef i beredskap (VHCB) ska inrättas om några veckor för att få en bättre 
översikt vilka vårdplatser finns tillgängliga inom sjukhuset. 
Hur ser Maria på den mediala turbulensen som skett kring kirurgen? 
Media visar en bild där det arbete som sker bakom inte visas. Den situation som råder är p.g.a. 
att Regionen inte träffat en överenskommelse med Vårdförbundet än. Hans Svensson inflikar 
också att media valt bort delarna med arbetsgivarens information hur de försöker att nå fram 
till lösningar för medarbetarna. Att media valt att visa endast en sida i sin rapportering, det är 
något som Regionen tyvärr får finna sig i. 
Information som kommer från politik och ledning/tjänstemän är många gånger olika.
Detta är ett nytt fenomen där media ställer frågor men inte berättar att de även ställer 
frågor för ett annat reportage, därför kan frågorna sakna rätt information då detta inte 
framkommer under intervjun. 
Ekonomiska läget inom Regionen; 
Många intäkter kommer in i form av statliga bidrag. Detta gör att vården i år har en ekonomi i 
balans. 
De neddragningar som skett i vården går det förenligt i God och nära vård? 
Det har inte med dessa neddragningar att göra, utan personal har omdisponerats inom 
sjukhuset p.g.a. den rådande pandemi vi har. 
Region Jämtland Härjedalen har en mycket längre kö än andra Regioner i Sverige, och har 
gjort av med mycket pengar. Därav måste Region Jämtland Härjedalen ta ansvar för det läget 
och hitta lösningar som bryter detta. Hans Svensson betonar att vikten i besparingar inte 
endast ligger hos medarbetarna utan att ledningen också tittar på de tekniska lösningarna som 
köpts in på avdelningarna på sjukhuset och hur det kan göras annorlunda i framtiden. 
Nya teknologiska lösningar inom primärvården gör nu att lägre antal patienter behöver söka 
hjälp på sjukhuset utan kan bli hjälpta i tidigt skede ute i länet. 
Förväntningar på nya chefsnivåer, hälso- och sjukvården tittar på en ny organisationsstruktur 
för att områdescheferna ska kunna arbeta mer inom sina egna områden och arbetsuppgifter. 
Den nya organisationen inom sjukvården kommer att innebära fyra olika chefsnivåer. 
Hälso- och sjukvårdsdirektör, Divisionschefer, Områdeschefer/Avdelningschefer, 
Enhetschefer
Delegationsordningen att sätta lön. Trots strikta anställningsrutiner så kringgicks detta och 
därför drog Hans Svensson in rätten för områdeschefen att skriva under om lönen gick utanför 
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PROTOKOLL

Mötesdatum

Pensionärsrådet 2020-10-26

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

lönesättningsramen. Maria hanterar också anställningsrutinerna i den form att varje måndag 
hålls möten där behovsanalyser hanteras, också om lönesättningen avviker från 
lönesättningsramen så måste dialog ske med Maria där lönen får diskuteras om den ska 
godkännas eller ej. 
Hur många vakanser på sjuksköterskor finns det?
Det är 7 st som saknas på kirurgen, men det är ca 8-10 som behövs. 
Hälso- och sjukvården tittar på hur många vårdplatser som finns öppna, hur bemanning per 
avdelning ser ut och andra komponenter för att få den helhetsbild som behövs. 
 

Paragrafen är justerad
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Pensionärsrådet 2020-10-26

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§26

Fortsättning information

Sammanfattning
Information och frågestund med Regiondirektör Hans Svensson.
Vad beror skillnaden på ledningen och politikens uttalanden i media? Kopplat till ekonomi. 
Redovisningen kan skilja lite när det visas hur budgeten är fördelad. Viktigt med inbromsning 
inom verksamheterna så att pengarna används på rätt sätt. 
Grunden är transparens och tydlighet när ledningen intervjuas av media. Men återigen är 
svårigheten att få fram rätt information till rätt intervju då det inte framgår vad de besvarar 
exakt på. Mycket tid läggs ned för att kolla av exakt vilken intervju dom intervjuas för. 
Vad fyller enkätens frågeformulering för syfte i planeringen? 
Resultaten kan inte användas som arbetsunderlag men som riktlinjer. Varför enkäten blev 
digital i år var p.g.a. Corona. Annars hade detta skett i dialog med deltagarna. 
Rådet ser det intressant hur många enkäter som skickats ut, och hur många som svarat. Detta 
är svårt då enkäten legat ute på Region Jämtland Härjedalens hemsida där medborgare kunnat 
deltaga frivilligt. De utskickade enkäterna har endast gått till dom äldre medborgarna. Hans 
förklarar hur enkätens utformning har arbetats fram och att resultatet är till för politiken. 

Paragrafen är justerad
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§27

Fastställande av Föredragningslista

Sammanfattning
Enligt reglemente för pensionärsrådet har preliminär föredragningslista över de ärenden som
avses bli behandlade utsänts till ledamöter och ersättare. Inga övriga punkter anmäls.

Beslut
Preliminär föredragningslista fastställs som slutlig.

Paragrafen är justerad
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§28

Föregående protokoll

Sammanfattning
Inga synpunkter eller frågor lämnas på föregående protokoll.

Beslut
Pensionärsrådets protokoll från 27 januari 2020 läggs till handlingarna.

Paragrafen är justerad
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§29

Information från organisationerna

Sammanfattning
Pensionärernas Riksorganisation (PRO)
PRO- City. Årsmötet hann genomföras innan Coronans utbrott. Boule och promenader har 
genomfört. Inga medlemsmöten. Medlemmar uttrycker att de är less. 
PRO-Ragunda, möten ska genomföras 17 november kombinerat höstmöte och medlemsmöte. 
augusti/september genomfördes gåbingo sex gånger. Intäkterna för aktiviteterna betalade 
lokalhyran. 
PRO-Härjedalen, 15 personer närvarade på ett möte i oktober. Remissvar har arbetats 
fram tillsammans med Inger Breil. Distriktet har hållit sina styrelsemöten digitalt och fysiskt. 
PRO-Berg, inga möten har hållits, höstmöte kommer inte att genomföras. PRO-Boule har 
genomförts. 
Svårt att planera när man inte vet slutet för Corona.
PRO-Åre höll ett medlemsmöte tillsammans med 47 medlemmar. 

SKPF Pensionärerna (SKPF)
Årsmötet hann hållas innan Coronans utbrott. Styrelsen har träffats men inga medlemsmöten 
eller resor. En del studiecirklar har påbörjats. 

SPF Seniorerna (SPF)
Ett styrelsemöte på distriktsnivå har genomförts. Boule, stavgång, tipspromenader och cykling 
har genomförts. Gemensamma träffar för PRO och SPF går inte att genomföra. 
SPF-föreningarna i Östersund, Stavgång och Boule, styrelsemöten har genomförts via telefon. 
Fysiskt styrelsemöte har genomförts i september. Medlemsmöte hölls ute på Stocke-Titt under 
sommaren. I Torsdags hölls ett medlemsmöte på restaurangen Hos Andreas på Frösö Strand. 
37 medlemmar närvarade. Studiecirklar har påbörjats. 

Paragrafen är justerad
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§30

Uppföljning och planering

Sammanfattning
Ekonomi per oktober.

Arvoden har betalats ut på 11064 kr.
Kvarstående budget: 63.936 kr
 
Åke Mörtsell informerade om att föregående budget var på 90.000 kr. Nu när ersättare också 
ska få arvode så finns ett behov att höja budgeten från 75.000 kr till 90.000 kr.
AU hålls med Åke Mörtsell, Inger Breil och Paulina Selling inför varje råd. 
Planeringslista -
Kommande punkter, 
Digitala lösningar. Föreningarna kan vara till hjälp att kartlägga hur många som har 
mailadresser och inte. 

Studiebesök
Intresse för återupptagande av dessa besök finns hos Rådet när Corona-läget försvinner. 
Viktigt också att hitta alternativ till träffar. Digitala lösningar. 
Information angående vaccination kommer ut i media i slutet av v. 44. 

Beslut
Rådet yrkar på att lyfta frågan att höja budgeten för Pensionärsrådet. 

Paragrafen är justerad
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§31

Sammanträdestider 2021

Sammanfattning
28 januari
18 mars
27 maj
26 augusti
21 oktober
9 december
 
 

Beslut
Följande sammanträdestider för Pensionärsrådet 2021 fastställdes. 
28 januari
18 mars
27 maj
26 augusti
21 oktober
9 december

Paragrafen är justerad
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§32

Remissvar

Sammanfattning
Regional utvecklingsstrategi RUS (RUN/515/2018).
Remissvar är inlämnat till Regionen. 
Pensionärsrådet var tänkt ursprungligen som en remissinstans (se protokoll 2020-01-27 §6) 
men p.g.a Corona så behandlades inte remisserna som det var tänkt och det inlämnade 
remissvaret blev i enskilda organisationers namn. 
Ordförande betonar vikten att det är rådet som står bakom remisserna och inte enskilda 
organisationer, om remiss behandlats i rådet.
 

Beslutsunderlag
 Remissvar ny regional utvecklingsstrategi för Jämtlands län 2050 - Regionala 

pensionärsrådet

Paragrafen är justerad
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§38

Uppföljning och planering

Sammanfattning
Ekonomi per november:
Arvoden har betalats ut med 20 952,16
Kvarstående budget 54 047,84

Planering 2021
Information efterfrågas hur det planeras för en organisation kring framtidens PV.
Vid ett kommande AU diskuterar Inger, Åke och Paulina kring planeringarna.  
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Uppföljning och planering

§38
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§39

Information från organisationerna

Sammanfattning
PRO riks
Händer inte så mycket, PRO riks har haft ett fysiskt årsmöte, i det nya huset på travet. 
Genomfört en digital utbildning av alla ledamöter. PRO har tagit fram en ny broschyr för 
handledning för nya ledamöter. 
PRO-Östersund city
Träffas genom promenader, alla möten är inställda. 
SPF 
Det mesta är inställt, distriktet är engagerade att ta fram ett underlag till att bli digitala. 
En inventering av mailåtkomst, hur många medlemmar kan bli kontaktade via mail? 
Styrelse ringer runt för att ta reda på vilka som har mail, eller tillgång via mail genom 
anhöriga. 

SPF Frösön 
Möten i Juni och oktober, bra att det genomförts då ensamheten är väldigt stor. 
Årsmöte i april, planeras. Styrelsemöte planeras 8 december. 
SKPF 
Länsavdelning och distrikt, kontoret i Östersund byggs nu upp digitalt. Årets sista 
styrelsemöte 8 december, planerar inför nästa år. 

28 / 33



Information från organisationerna

§39
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§40

"Farmor på fyllan"

Sammanfattning
Thomas Andersson höll en presentation om det arbete som RJH har påbörjat utifrån den 
rapport som skapades genom fallstudier 2018. Grunden till detta var att utredningen visade att 
fallolyckorna var mycket högre i Jämtlands län jämfört med övriga landet. 
Diskussioner hölls kring presentationen och ämnet alkoholvanor och äldre. 
Fråga: Stött på ett antal där anhöriga är väldigt nergående av alkoholmissbruk, anhöriga säger 
att de inte får någon hjälp. Detta arbete, är det ett förebyggande arbete? 
Svar: Den problematik som beskrivs där alkoholmissbruket har gått så pass långt, då är det 
Socialtjänstens ansvar att hjälpa medborgaren. När medborgaren säger att den inte behöver 
hjälp, så finns det ändå en tvångslagstiftning som kan gå in och hjälpa den som behöver bli 
hjälpt. Ja, detta kommer att bli en grund till ett förebyggande arbete.
Fråga: Bra projekt, vad är detta ett symptom på?
Svar: Ensamheten är en del.
Kommentar till svaret: Då är frågan om vad Regioner och kommuner försöker göra för att 
minska isoleringen? Detta känns mer som att man tar bort toppen på ett problemområde som 
är egentligen mycket större. 
Fråga: Pandemin har pågått 8-9 månader, dricker farmor mer nu än tidigare? 
Svar: Det kan inte ses, men däremot har mäns våld mot kvinnor ökat, och det kan vara en 
bidragande faktor. 
Övrig info från organisationerna: 
ABF arbetar med ett sätt om att våga prata om alkohol. De visar en specifik film för att sedan 
diskutera filmen. 
Fördelen när detta ämne ska diskuteras kan vara att tala om livskvalité istället för att prata om 
äldre och deras alkoholvanor. 
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§41

Övrigt

Sammanfattning
Diskussion angående vaccin och vaccinationer för Covid-19 med Regiondirektör Hans 
Svensson. 
Fråga: En äldre medborgare har igen fått betala för vaccin:
Hur informeras det internt och hur informeras det till allmänheten? 
Hans: Enskilda gånger som det tas ut betalning så ser Regionen det som ett enskilt ansvar att 
ta till sig informationen. Information finns på 1177.se.
Paulina får i uppgift att ta kontakt med Regiondirektörsassistent att kommunicera till PV samt 
Regionledning att skicka ut information ännu en gång om vad som gäller. 
Planering sker med att kontinuerligt få information angående leverans av vaccin till Sverige. 
Första leveransen kommer att vara -70 vaccin. Det är inventerat och det finns gott om -70-
förvaring av vaccin i länet. 
Fråga: När kommer det vaccin?
Svar: I början eller i mitten av januari. Regionen inväntar svar från SKR samt 
Folkhälsomyndigheten. Man ska ha två vaccinationer med 3 veckors mellanrum
Fråga: Kommer ni få hem så det finns dos 1-2?
Svar: Ja, det ser ut som att det kommer att finnas. 
Fråga: Vart ska det vaccineras? 
Svar: Campus samt fler alternativ, men vart det blir får Regionen återkomma med. Det är 
många frågor och alternativ som diskuteras för detta genomförande. 
Fråga: Hur distribueras det ut i länet?
Svar: Regionen har en länsövergripande planering.

Fråga: Vad har ni för agenda? representanter från Malmö, Göteborg och Stockholm hade 
informerat vid ett annat tillfälle: Malmö hade planerat att det vaccinerades vid varje tillfälle 
vid läkarbesök osv. Är det något som RJH funderar på? 
Svar: Det sker redan idag med vanliga vaccinationer. 
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§41

   

33 / 33


	5221fce0-e3da-48d1-81c2-dc3a19a7584b.docx
	6a8c830b-8f98-4a8e-98c2-214820e77ef7.docx
	ÄRENDELISTA

	e6c6aef4-e559-4e3c-a38b-d639665b4aa3.docx
	Sammanfattning

	936ff866-9e95-45d7-a038-4459f9786a30.docx
	625b4d99-b1b1-4420-b650-65a01445ca33.docx
	Sammanfattning
	Beslut

	bfec9df9-d4ca-478d-890f-3d5e8ff93e7b.docx
	f97f55c6-b5a6-47dd-964c-06be5d490654.docx
	Beslut

	1c084a63-9ab5-4006-a0d4-7ae83e103104.docx
	9988d996-fba8-49fa-8332-f868b974552d.docx
	Sammanfattning

	8781db77-d6dc-4c4d-9329-8739d75df460.docx
	953c4375-c4fc-4967-97b2-42a201226b3a.docx
	Sammanfattning
	Beslut

	9dff4334-1bfa-418d-86e6-8833bd7f39a5.docx
	7e9fe7ca-5d25-4ea1-b038-18c662799280.pdf
	0066f948-78e5-4d42-a4b2-990318ca4a6b.docx
	ef7eb250-c3a9-480f-b2a4-bd7822ee5846.docx
	ÄRENDELISTA

	7423e3ed-8f47-4a65-9cce-0b3b6142045c.docx
	Sammanfattning

	88da7a91-0152-4a86-8c2d-60f2c4cf9e8d.docx
	Beslut

	8a574d46-2031-4db5-9a89-8401f44f7174.docx
	Sammanfattning

	41dc013d-67b8-455a-b67b-1de0fe0bf3a5.docx
	Sammanfattning

	7bed9781-b10c-4582-acf9-63439acfd99b.docx
	Sammanfattning
	Beslut

	385d7079-8307-40e0-88da-305e6a71ad0b.docx
	Sammanfattning
	Beslut

	93ff119b-74c7-4a57-bcdd-62aeb141a981.docx
	Sammanfattning

	2e585383-e8b4-4f78-a0f2-c6e9ecde2c7b.docx
	Sammanfattning
	Beslut

	ce16c0c5-d9bc-4110-a0af-3b724450bcd1.docx
	Sammanfattning
	Beslut

	d6668627-4cfe-4067-bba9-edc7f2ac95ea.docx
	Sammanfattning


	90f0ae5d-13ac-4107-b55c-5f392a0fe00b.docx
	Sammanfattning

	f27da9a1-bd7e-4685-92ad-ef009a532d1d.docx
	28a3a2a3-27a5-448f-967c-40f3ae16b850.docx
	Sammanfattning

	0aff5517-81c7-457d-95e0-4fc24db62dc8.docx
	3ce93ce0-70a4-4740-8ef1-94bacffc6296.docx
	Sammanfattning

	8ef66e22-ef54-44c1-ac47-ce9755daf0c8.docx
	e6717728-9689-4a1b-9515-4f4c29324d03.docx
	Sammanfattning

	2fb45f4e-6a59-47dc-a146-02cb54507a19.docx

